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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  07/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Υγείας 

            2) Υπουργό  Επικρατείας (κ. Γεραπετρίτης) 

            3) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Επιπρόσθετη χρηματική ενίσχυση των ΜΜΕ μέσω εκστρατείας 

επικοινωνίας για τον εμβολιασμό» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Το επιτελικό κράτος της Κυβέρνησης συνεχίζει την τακτική 

χρηματοδότησης των ΜΜΕ με το πρόσχημα εκστρατειών ενημέρωσης 

των πολιτών για την πανδημία και εμβολιασμό.  

 

Υπενθυμίζεται, ότι την άνοιξη του 2020 η Κυβέρνηση διένειμε είκοσι 

εκατομμύρια (20.000.000) ευρώ δημόσιου χρήματος σε ΜΜΕ με σκοπό 

δήθεν την διοργάνωση εκστρατείας ενημέρωσης για την πανδημία. Το 

φθινόπωρο του ίδιου έτους, τα κανάλια εξασφάλισαν νέα χρηματοδότηση 

ύψους δυο εκατομμυρίων (2.000.000) ευρώ με απόφαση του Υπουργείου 

Οικονομικών.  

 

Εν συνεχεία, στα Χριστούγεννα του 2020 στη βάση της «Δι@υγειας» 

αναρτήθηκε η απόφαση του Υπουργείου Υγείας, που αφορούσε τη 

διοργάνωση καμπάνιας εμβολιασμού και ως εκ τούτου, διένειμε 

ανερυθρίαστα και δίχως αναστολή άλλα δεκαοκτώ εκατομμύρια 

πεντακόσιες χιλιάδες (18.500.000) ευρώ στα ΜΜΕ.  Το άνω ποσό δε, 

αυξήθηκε τον Μάιο 2021 σε δεκαεννέα εκατομμύρια επτακόσιες σαράντα 

χιλιάδες (19.740.000) ευρώ, γιατί μάλλον κρίθηκε ότι το χρηματικό ποσό 

δεν επαρκούσε. 
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Η κυβέρνηση όμως, επειδή θεωρεί ότι μετά από δυόμιση έτη πανδημίας, 

οι Έλληνες πολίτες χρειάζονται περεταίρω ενημέρωση για τον εμβολιασμό 

και τις συνέπειες της πανδημίας (λες και είχαν ελλιπή μέχρι σήμερα), 

επιλέγει μέσω του Υπουργείου Υγείας να εγκρίνει  άλλα τέσσερα 

εκατομμύρια εννιακόσιες εξήντα χιλιάδες (4.960.000) ευρώ  με σκοπό την 

διοργάνωση εκστρατείας για «τη διαμόρφωση θετικής πεποίθησης και 

ενεργού συμμετοχής των πολιτών στον εμβολιασμό».  

 

Παράλληλα, η νοοτροπία της απευθείας διαπραγμάτευσης με τον ανάδοχο 

και η σύντμηση των προθεσμιών ενδικοφανούς προσφυγής  κατά το ήμισυ, 

για τους αποκλεισθέντες αναδόχους αποδεικνύει περίτρανα τον 

υποκρυπτόμενο σκοπό της χρηματοδότησης από την Κυβέρνηση.  

 

Η Κυβέρνηση του επιτελικού κράτους και της αριστείας, υποτιμώντας την 

κοινή λογική και την νοημοσύνη των πολιτών, συνεχίζει να σπαταλά 

δημόσιο χρήμα, κερδίζοντας χρόνο διακυβέρνησης, αντί να 

χρησιμοποιήσει τα άνω ποσά για την κατασκευή ΜΕΘ, την πρόσληψη 

νοσηλευτικού και ιατρικού προσωπικού και τον εξοπλισμό του Εθνικού 

Συστήματος Ασφαλείας 

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Ποιος είναι ο ανάδοχος, με το οποίο  διαπραγματεύεται απευθείας 

το Υπουργείο και ποιο είναι το ιδιοκτησιακό καθεστώς του; 

2) Θεωρείτε ότι η ελληνική κοινωνία χρειάζεται ενημέρωση περί 

πανδημίας και εμβολιασμού, ύστερα από δυόμιση έτη καταιγισμού 

ειδήσεων και βομβαρδισμού πληροφοριών;  

3) Από ποιους πόρους προέκυψαν και προκύπτουν οι άνω 

χρηματοδοτήσεις προς τα ΜΜΕ; 

 

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




